
Socialdemokraterna i Mora

Interpellation till tekniska nämndens ordförande  
ang efterlevnaden av upphandlade avtal

Färska uppgifter i massmedia gör gällande att Mora kommun inte följer upphandlade avtal 
när det gäller bredbandsutbyggnaden. Ersättning för bland annat resor och 
övernattningar ska ha fakturerats av leverantören och också betalats ut av kommunen, trots 
att sådana kostnader sägs ingå i det upphandlade avtalet. 

Därmed ska kommunen ha betalat ett betydligt högre belopp per ansluten fastighet än 
det som upphandlats. 

Exakt hur det ligger till med detta är naturligtvis svårt att avgöra med enbart 
massmedieuppgifter som grund, men att det ens finns ett utrymme för frågor huruvida 
verksamheten hanterar tilldelade investeringsmedel i enlighet med gjorda upphandlingar, 
är oroande. 

Tekniska nämnden upphandlar ju byggnationer för mycket stora belopp årligen. Det är 
därför angeläget att moraborna och vi förtroendevalda kan vara förvissade om att dessa 
investeringar och andra upphandlade verksamheter utförs och bekostas i enlighet med 
gjorda upphandlingar. 

Det är också oerhört angeläget att sådana projekt och verksamheter ständigt följs upp och 
på ett transparent sätt redovisas för nämnden och medborgarna för att minska risken för 
brister och/eller missförstånd i hanteringen. 

Mina frågor i denna interpellation till tekniska nämndens ordförande Lars Nises är därför: 

På vilket sätt avser tekniska nämnden säkerställa att förvaltningen i alla lägen 
följer upphandlade avtal? 

Hur ska tekniska nämnden öka transparensen i redovisningarna för undvikande 
av brister och/eller missförstånd i framtiden vad gäller efterlevnaden av 
upphandlingar och avtal? 
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